
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 28. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 534
Mener ministeren, at det er tilstrækkeligt med den begrænsede ekstrabevilling
til svangreomsorgen på 50 mio.kr. der blev afsat på finansloven for 2016, når
det kan erfares, at de ansatte jordemødre på Odense Universitetshospital har
arbejdsforhold, der udløser så skarp kritik fra Arbejdstilsynet, at der overvejes
et så kaldt straks-påbud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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